
Protokół Nr 25/2019 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 14 sierpnia 2019 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Marcin Paliński, Członkowie Zarządu: Lech 
Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof Zdziarski, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg – Jacek Dłuski, inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich – Marzena Pawlak, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska- 
Agnieszka Szczepkowska, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – 
Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 
- Jolanta Tymińska. 

Obrady otworzył i poprowadził Starosta Marcin Paliński. 
 
Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu Nidzickiego. 

II. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 15/2018 Zarządu Powiatu w Nidzicy 

z dnia 16 lutego 2018 r. w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Nidzicy.  

III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na usunięcie drzewa. 

IV. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na: 

„Dostawę sprzętu drukującego i teleinformatycznego na potrzeby realizacji projektu pn. 

„Zintegrowana informacja geodezyjna i kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie 

Nidzickim”. 

2. Decyzja odnośnie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg 

w Nidzicy nieruchomościami zajętymi pod drogi powiatowe. 

3. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami. 

V. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia wyników postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
przeprowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na: „Dostawę sprzętu 
komputerowego, materiałów dydaktycznych i systemu do nauczania języków obcych 
na potrzeby dwóch szkół ogólnokształcących z terenu powiatu nidzickiego w ramach 
projektu „Cyfrowe Szkoły Powiatu Nidzickiego – Stawiamy na technologie IT! 
współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego”.  

2) 1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na dostawę pomocy dydaktycznych na 
potrzeby liceum ogólnokształcącego z terenu powiatu nidzickiego w ramach projektu 
„Cyfrowe Szkoły Powiatu Nidzickiego – Stawiamy na technologie IT!". 
2. Zatwierdzenia specyfikacji  istotnych warunków zamówienia. 
3. Powołania komisji przetargowej. 

3) zatwierdzenia konkursu i powierzenia stanowiska dyrektora Powiatowego Ośrodka 
Rozwoju Edukacji w Nidzicy. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach przekształcenia szkół. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawach: wyrażenia zgody na zatrudnienie nauczycieli oraz 

na utworzenie I klasy agrobiznesu w ZSRiO w Jagarzewie. 
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VI. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019. 

 
Ad. I. 
p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały w sprawie składania oświadczeń woli w imieniu 

Powiatu Nidzickiego. Podkreślił, że upoważnienie, o którym mowa w dokumencie konieczne jest 
do przeprowadzenia operacji wypłaty odszkodowań za grunty przejęte pod drogi powiatowe. 

Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/87/2019 w sprawie składania oświadczeń 

woli w imieniu Powiatu Nidzickiego. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Starosta Marcin Paliński zapytał Dyrektora, czy projektant z firmy RoadWay złożył 

dokumenty. 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że nie. Dodał, że zgodnie z umową, kary naliczane są od 

zakończenia terminu na wykonanie dokumentacji. Będą naliczone od kwoty faktury. 
 
Starosta Marcin Paliński uważa, że jeśli dokumentacja nie wpłynie do kolejnego posiedzenia, 

to nie można wyrazić zgody na przedłużenie terminu.  
p. Lech Brzozowski zauważył, że umowa podpisana była w listopadzie 2017 r. , a wykonawca 

dopiero w czerwcu wystąpił z wnioskiem o wydanie decyzji środowiskowej. Decyzję wydano 4-5 
kwietnia 2019 r., po 10 miesiącach. W międzyczasie Sanepid szybko ocenił, ale RDOŚ pisał o 
uzupełnienie. Cały czas dokumentacja była do uzupełnienia. Firma nie odbierała korespondencji. 

p. Mateusz Budka dodał, że podwykonawców na mapy szukali dopiero po połowie terminu 
realizacji. 

 
Starosta Marcin Paliński poprosił Dyrektora o przedstawienie uzgodnionych z gminami 

projektów do Funduszu Dróg Samorządowych.  
p. Jacek Dłuski wymienił następujące projekty: 
1) ul. Kolejowa - Olszewo - 1.200.000 zł - jeśli uwzględnić remont w Piątkach, to trzeba ująć 

kanalizację deszczową, 
2) Napiwoda-Czarny Piec – 2.200.000 zł 
3) starodroże „siódemki”- Zabłocie Kanigowskie - Janowiec Kościelny – 2.750.000 zł, 
4) od skrzyżowania z „siódemką” – Safronka – 2.100.000 zł, 
5) Bukowiec Wielki – Szczepkowo Zalesie – 790.000 zł, 
6) Nowa Wieś Wielka – Bielawy – 970.000 zł 
7) Kozłowo stacja- Zaborowo- 1.750.000 zł, 
8) Muszaki – Grabowo - 860.000 zł. 
Łącznie daje to kwotę ponad 12 mln zł. 
 
p. Lech Brzozowski uważa, że na terenie Gminy Nidzica są drogi w złym stanie, jak:  
1) Nidzica-Piotrowice, 
2) Piotrowice- Magdaleniec, 
3) Piotrowice –Trząski 
Jeśliby robić, to cały ciąg drogi aż do Kuc.  
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że należałoby tę sprawę uzgodnić z Burmistrzem. 

Decyzja w sprawie wyboru projektów będzie przedmiotem kolejnego posiedzenia. Sprawa jest do 
przemyślenia. Zaznaczył, że przedstawione wyżej odcinki dróg zostały wskazane przez gminy, jako 
najpilniejsze. Należałoby przyjąć poziom finansowania 50%. 

p. Jacek Dłuski dodał, że termin składania wniosków upływa 29 sierpnia br. Wymagana jest 
dokumentacja uproszczona, na remonty. 

p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Marzena Pawlak. 
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Ad. II. 
p. M. Pawlak omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 15/2018 Zarządu 

Powiatu w Nidzicy z dnia 16 lutego 2018 r. w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Nidzicy. Zaznaczyła, że zmiany dotyczą dopisania nowego zadania w Wydziale 
Komunikacji, nałożonego ustawą z dnia 18 lipca br. transporcie drogowym, tj. prowadzenia spraw 
związanych z organizacją  funkcjonowania przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
publicznej. Wprowadzono przewozy autobusowe z odległych miejscowości, gdzie dotąd ich nie 
było. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/88/2019 w sprawie 
zmiany uchwały Nr 15/2018 Zarządu Powiatu w Nidzicy z dnia 16 lutego 2018 r. w sprawie 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nidzicy. Stanowi ona załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
p. M. Pawlak opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 
 
Ad. III. 
p. Agnieszka Szczepkowska omówiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o 

wyrażenie zgody na usunięcie drzewa przydrożnego w pasie drogowym drogi powiatowej Nr 
1973N w m. Magdaleniec, które jest częściowo obumarłe oraz będzie kolidować z budowanym 
zjazdem na posesję.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na usunięcie w/w drzewa. 
 
p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. IV.1. 
p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie przetargu 
nieograniczonego na: „Dostawę sprzętu drukującego i teleinformatycznego na potrzeby realizacji 
projektu pn. „Zintegrowana informacja geodezyjna i kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie 
Nidzickim”. Poinformowała, że w wyniku przeprowadzonego przetargu nieograniczonego 
odrzucono ofertę firmy ATURI z Mrągowa na 1 część zadania z uwagi na to, iż jej treść nie 
odpowiada treści SIWZ, a druga oferta przekracza kwotę , którą zamierzamy przeznaczyć na 
sfinansowanie zamówienia i nie mamy możliwości jej zwiększenia. Komisja proponuje 
unieważnienie postępowania tej części. Natomiast za najkorzystniejszą uznano: na część 2 zadania 
ofertę firmy Net Secure Sp. z o.o. z Warszawy na cenę 18.000 zł oraz na 3 część zadania ofertę 
firmy Canon Polska Sp., z o.o. z Warszawy za cenę 79.990 zł. Na części 2 i 3 wpłynęły po dwie 
oferty, a o wyborze zdecydowała cena, ponieważ okres gwarancji oferowano taki sam. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/89/2019 w sprawie 
zatwierdzenia wyników postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
przeprowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na: „Dostawę sprzętu 
drukującego i teleinformatycznego na potrzeby realizacji projektu pn. „Zintegrowana 
informacja geodezyjna i kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim” w 
przedstawionym wyżej brzmieniu. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. IV.2. 
p. Iwona Urbanowicz przypomniała o prowadzonym postępowaniu administracyjnym w 

sprawie ustanowienia dla Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy trwałego zarządu działką nr 51/8 
w obrębie Safronka zajętą pod drogę powiatową 1558N. Na tym etapie może być podjęta w sprawie 
decyzja.  
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Zarząd bez uwag, jednogłośnie podjął decyzję o przekazaniu w/w nieruchomości w 
trwały zarząd dla PZD w Nidzicy. 

 
Ad. IV.3. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje z zakresu gospodarowania nieruchomościami: 
1) wydaniu pozwolenia wodno-prawnego na odprowadzanie wód opadowych z drogi 

powiatowej przebiegającej przez Leśniki. Decyzję wydano na 30 lat. Jest ona zgodna z żądaniem 
Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy; 

2) prowadzonym przez Starostę Nidzickiego postępowaniu odnośnie ustalenia odszkodowań 
za nieruchomości w związku z rozbudową drogi powiatowej Safronka-Wiłunie–Powierż. 
Wydłużono postępowanie odszkodowawcze do 30.09.2019 r. Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy 
podjął czynności odnośnie ustalenia sposobu wypłaty odszkodowań. 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 
 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. V.1.1) 
p. Jolanta Tymińska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie przetargu 
nieograniczonego na: „Dostawę sprzętu komputerowego, materiałów dydaktycznych i systemu do 
nauczania języków obcych na potrzeby dwóch szkół ogólnokształcących z terenu powiatu 
nidzickiego w ramach projektu „Cyfrowe Szkoły Powiatu Nidzickiego – Stawiamy na technologie 
IT! współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego”. Zaznaczyła, że postępowanie podzielone było na 3 części, z czego na 
część 1 i 3  wpłynęły oferty, a na część 2 – nie. Komisja konkursowa proponuje jako 
najkorzystniejsze wybrać oferty: na część I - firmy F.H.U. :HORYZONT” Krzysztof Lech z 
Gorlic, a na część 3 – firmy NORDWECO  Sp. z o.o. ze Szczecina. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/90/2019 w powyższej 
sprawie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V.1.2) 
p. Jolanta Tymińska odniosła się do poprzedniego punktu. Zaznaczyła, że ze względu na 

to, iż nie było ofert na II część zamówienia, należy ponownie ogłosić przetarg nieograniczony na 
dostawę pomocy dydaktycznych na potrzeby liceum ogólnokształcącego. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/91/2019 w sprawie: 
 1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na dostawę pomocy dydaktycznych na 

potrzeby liceum ogólnokształcącego z terenu powiatu nidzickiego w ramach 
projektu „Cyfrowe Szkoły Powiatu Nidzickiego – Stawiamy na technologie IT!”. 

2. Zatwierdzenia specyfikacji  istotnych warunków zamówienia. 
3. Powołania komisji przetargowej. 

Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V.1.3) 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że na konkurs na stanowisko dyrektora Powiatowego 

Ośrodka Rozwoju Edukacji wpłynęła jedna oferta. Komisja, w drodze konkursu, wybrała ofertę 
Pani Małgorzaty Wilińskiej.  

Zarząd jednogłośnie zatwierdził wyniki konkursu, powierzając Pani Małgorzacie Wilińskiej 
stanowisko Dyrektora PORE na okres od 1 września 2019 r. do 31 sierpnia 2024 r. Zapisy te 
zawarto w uchwale Nr 25/92/2019 w sprawie zatwierdzenia konkursu i powierzenia 
stanowiska dyrektora Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy, która została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V.2. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego              
im. Stanisława Wyspiańskiego w Nidzicy w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy               
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława Wyspiańskiego w Nidzicy w Zespole 
Szkół  Ogólnokształcących w Nidzicy, 

2) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego           
im. Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół Rolniczych                      
i Ogólnokształcących w Jagarzewie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Wojciecha 
Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących  
w Jagarzewie, 

3) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Nidzicy                   
w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Nidzicy w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące w Nidzicy w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących                           
im. Stanisława Staszica w Nidzicy, 

4) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych w Nidzicy w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Nidzicy w Zespole Szkół Ogólnokształcących 
w Nidzicy, 

5) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych w Nidzicy w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących                      
im. Stanisława Staszica w Nidzicy w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych           
w Nidzicy w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica            
w Nidzicy, 

6) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum w Nidzicy                   
w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Nidzicy             
w pięcioletnie Technikum w Nidzicy w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących  
im. Stanisława Staszica w Nidzicy, 

7) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Agrobiznesu im.  
Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół Rolniczych                       
i Ogólnokształcących  w Jagarzewie w pięcioletnie Technikum Agrobiznesu im. Wojciecha 
Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących  w Jagarzewie, 

8) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Obsługi 
Turystycznej im. Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie w pięcioletnie Technikum Obsługi 
Turystycznej im. Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących  w Jagarzewie, 

9) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Technologii 
Drewna im. Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie w pięcioletnie Technikum Technologii 
Drewna im. Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących  w Jagarzewie, 

10) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Żywienia i Usług 
Gastronomicznych im. Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie w Zespole 
Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących  w Jagarzewie w pięcioletnie Technikum Żywienia       
i Usług Gastronomicznych im. Wojciecha Bogumiła Jastrzębowskiego w Jagarzewie                  
w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących  w Jagarzewie. 
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Zaznaczyła, że przekształcenia są związane z wchodzącymi w życie wraz z początkiem roku 
szkolnego kolejnymi zmianami systemu edukacji. Skutkiem czego jest wydłużenie okresów 
edukacyjnych liceów z 3 na 4 –letnie oraz techników z 4 na 5-cioletnie. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższe projekty 
uchwał. 

 
Ad. V.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła prośbę Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego o 

wyrażenie zgody na zatrudnienie na kursach. Dodała, że od 1 września 2019 r. CKP przekształca 
się z mocy prawa w Centrum Kształcenia Zawodowego. Kursy realizowane będą w CKP. 
Podkreśliła, że zgodnie z Kartą Nauczyciela i uchwałą w sprawie pensum osób funkcyjnych, osoby 
ze zmniejszonym pensum, jak Dyrektor CKP, tylko w wyjątkowych przypadkach może mieć 
zwiększone pensum. W tym wypadku nie jest to wyjątkowa sytuacja. Nauczyciele będą w ramach 
pensum będą realizować kursy. W CKZ mają 22 godziny pensum. Uważa, że w pierwszej kolejności 
należy zabezpieczyć godziny nauczycieli. O tym wszyscy dyrektorzy byli informowani.  

p. Lech Brzozowski zapytał, czy nie trzeba ogłaszać konkursu na dyrektora w związku z 
przekształceniem CKP.  

p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że nie, ponieważ przekształcenie następuje z mocy 
prawa.  

p. Lech Brzozowski stwierdził, że dobrze by było postawić konkretne zadania przed 
dyrektorem.  

Starosta Marcin Paliński zgodził się, że dyrektorowi należy określić zakres obowiązków, 
zadania do wykonania. 

Więcej uwag nie było. Zarząd nie wyraził zgody na zatrudnienie Dyrektora CKP na 
kursach.  

 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego na 

zatrudnienie na kursie osoby p. Łukasza Korzeniowskiego, jako nauczyciela do prowadzenia zajęć 
teoretycznych w zawodzie tapicer, stolarz. W zawodzie tym nie ma osób do kształcenia 
zawodowego.  

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących  o zatrudnienie na stanowisko nauczyciela w zawodzie elektryk  p. Ciszek. 
Zaznaczyła, że są nauczyciele do nauczania tego przedmiotu. Proponuje rozważyć możliwość, żeby 
w pierwszej kolejności zatrudnić na kursach nauczycieli. Jeśli ci nie wyrażą zgody, to wówczas 
zatrudniać osoby z zewnątrz. 

Zarząd, zgodę na zatrudnienie osób z zewnątrz, uwarunkował zabezpieczeniem                 
w pierwszej kolejności potrzeb już zatrudnionych nauczycieli. 

 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek ZSZiO o zatrudnienie p. Szechińskiego,                                

p. Szałandy i p. Rogowskiego nie będących nauczycielami, do prowadzenia zajęć z przedmiotów 
zawodowych w zawodzie technik-informatyk. Nie mamy nauczycieli w tym zawodzie.  

Zarząd bez uwag jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek dyrektora ZSZiO o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie p. D. Finkieklan, nie będącej nauczycielem, w zawodzie technik-logistyk. 
Przypomniała, że prowadzone były rozmowy, że zajęcia będzie prowadziła osoba zatrudniona w 
firmie Porta, ale uzgodnienia uległy zmianie i porozumienie jest, ale od przyszłego roku, po 
uruchomieniu firmy. Stąd konieczność zatrudnienia innej osoby, ponieważ nie mamy nauczycieli 
do prowadzenia przedmiotów zawodowych w tym zawodzie. 
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Zarząd bez uwag jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek dyrektora ZSZiO o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie p. Kwestarza i p. Kłosowskiego do prowadzenia zajęć z przedmiotów zawodowych 
w technikum budowlanym. Panowie ci uczyli w poprzednim roku szkolnym i jest prośba o 
kontynuowanie pracy w szkole. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek dyrektora ZSZiO o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie p. Błęckiej do prowadzenia zajęć z przedmiotów zawodowych w zawodzie technik-
ekonomista oraz p. Szynkiewicz w do prowadzenia zajęć z przedmiotów zawodowych w zawodzie 
rachunkowość. Brakuje nauczycieli przedmiotów zawodowych w tych zawodach, a jest bardzo 
duży nabór do technikum ekonomicznego. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek dyrektora ZSO o wyrażenie zgody na zatrudnienie 

p. Jakubowskiej i p. Majewskiej, celem ukończenia pracy z klasą maturalną. 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Dyrektora ZSO o wyrażenie zgody na utworzenie 

3 matematyczno-fizycznych oddziałów I klasy, po 20-22 osoby, ze względu na bardzo duży nabór 
na ten kierunek. Dyrektor do 22 sierpnia przygotuje projekt organizacji.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie o wyrażenie zgody na utworzenie 11- osobowej I klasy 
agrobiznesu po szkole podstawowej. Uważa, że jeszcze kilka osób we wrześniu może trafić do 
ZSRiO z innych szkół. Zaznaczyła, że na szczeblu rządowym rozważane jest zwiększenie 
subwencji oświatowej na mało liczne klasy – do 18 osób. Projekt organizacji był tworzony w 
kwietniu  na tę klasę.  

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że są pewne sprawy, które zachęcają do utworzenia tej 
klasy, dlatego proponuje rozważyć wyrażenie zgody.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że na konkurs na Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych 

i Ogólnokształcących w Jagarzewie nie wpłynęła żadna oferta. Poinformowała, że Zarząd może na 
okres 10 m-cy powierzyć obowiązki dyrektora osobie z tej placówki, a jeśli z innej – to za zgodą 
Kuratora Oświaty, na lat 5, jeśli spełnia wymagania. Dodała, że pytań o konkurs było wiele, ale 
ostatecznie oferty nie wpłynęły. 

 
Ad. VI.1.1) 
p. Renata Mróz przedstawiła decyzje i wnioski jednostek o zmiany w planie budżetu: 

1) decyzję Wojewody Warmińsko–Mazurskiego Nr FK 188/2019 z dnia 5 sierpnia 2019 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85508 § 2160 o kwotę 20.159 zł na realizację 
świadczenia wychowawczego, o którym mowa w ustawie o pomocy państwa w wychowywaniu 
dzieci oraz dodatku wychowawczego, zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 
zastępczej.    

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą decyzją, jak 
również zwiększył plan wydatków w tym samym rozdziale w § 3110 o kwotę 20.159 zł. 
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2) wniosek Starostwa Powiatowego o zmianę w planie wydatków w obrębie rozdziału 75075 na 
kwotę 10 000 zł, tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4210, a zwiększenie planu wydatków                 
w § 4300  w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na publikacje w lokalnej prasie. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
3) wniosek Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Nidzicy o zmianę w planie 

wydatków, tj. zmniejszenie planu wydatków w rozdziale 71015 § 4430 o kwotę 621 zł,                            
a zwiększenie planu wydatków w tym samym rozdziale w: § 4280 o kwotę 160 zł, § 4480 o kwotę 
4 zł, § 4300 o kwotę 457 zł. Jednostka oszczędności chciałaby przeznaczyć na  zwiększone 
opłaty z tytułu badań lekarskich pracowników, poniesienia większych wydatków, niż 
planowano, na podatek od nieruchomości oraz zakup znaczków pocztowych. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
4) wniosek Starostwa Powiatowego o zmianę w planie wydatków w ramach rozdziału 71012 na 

kwotę 1.500 zł, tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4210, a zwiększenie planu wydatków               
w § 4360. Środki mają byś wykorzystane na opłacenie usług telekomunikacyjnych świadczonych 
w Powiatowym Ośrodku Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
5) wniosek Starostwa Powiatowego o zmianę w planie wydatków w ramach rozdziału 75020 na 

kwotę 4.300 zł, tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4430, a zwiększenie planu wydatków                        
w § 4440, w związku z korektą naliczenia funduszu socjalnego na podstawie zatrudnionych 
pracowników i zwiększonej kwoty na jednego zatrudnionego.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Wszystkie powyższe decyzje Zarządu ujęte zostały w uchwale Nr 25/93/2019 w 
sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019, która została podjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/ Małgorzata Jarka   Starosta 
 / - / Marcin Paliński 
 Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
 

 


